
 

 

 

Generalforsamling tirsdag d. 27. maj 2025 kl. 19:30 på 

Dronninglund Hotel 
 

 

REFERAT 
 

 

DAGSORDEN: 

 

 

Punkt 1. Valg af dirigent/referent/stemmetællere. 
 

Referat: 

• Til dirigent valgtes: Morten Jensen 

• Til referent: Christen Bager  

• Til stemmetællere: Stella Tousgaard og Sisse J. Andersen.  
 

 

 

 

Punkt 2. Aflæggelse af beretning ved formanden, John Kaptain.  
 

Referat: 

• Hele beretningen findes som bilag på Dronninglund Fjernvarmes hjemmeside un-
der ”Økonomi og referater”. 

• Konklusionen var: 
o ”2024 har på mange måder været et udfordrende år. Det er imidlertid lyk-

kedes at få afsluttet en del ældre, tidskrævende sager, få ansat nyt per-
sonale, få fremskaffet en stabil produktion, få styr på økonomien og der-
med få priserne sendt i den rigtige retning. Derudover er vi ved at ruste 
os til fremtiden ved at fokusere på ledningsnet og produktionsapparat. Så 
alt i alt må 2024 siges at have været et godt år for Dronninglund Fjern-
varme”. 

• Beretningen blev enstemmigt godkendt af forsamlingen. 
 

 

 

Punkt 3. Aflæggelse af årsrapport v/kasserer Ryan Nielsen. 
 

Referat: 

• Hele årsrapporten findes som bilag på Dronninglund Fjernvarmes hjemmeside 
under ”Økonomi og referater”. 

• Ryan gennemgik årsrapporten, der viste en overdækning på godt 6 mio. kr. 
Denne overdækning udmøntes i prisnedsættelser på følgende måde: 



 

 

o Forbrugsprisen sænkes fra 1. maj til kr. 687,50 pr. MWH. 
o I tredje kvartal sænkes prisen dog til kr. 68,75 pr. MWH. Resten af året 

fortsætter den herefter til kr. 687,50 pr. MWH. 
o Den faste pris (”arealprisen”) sænkes fremover til kr. 25 pr m2. 
o Taksterne findes ligeledes på Dronninglund Fjernvarmes hjemmeside un-

der ”Økonomi og referater” → Tarifblade. 
o Alle førnævnte priser er inkl. moms. 

• Fra forsamlingen blev der spurgt til, om man ville satse på el og udfase gas. Hertil 
var svaret, at man ville satse på grøn gas og selvfølgelig fortsætte med solvarme 
samt el til varmepumpen. 

• Årsrapporten blev enstemmigt godkendt af forsamlingen. 
 

 

 
 

 

Punkt 4. Orientering om budget samt fastsættelse af afkølingstarif for det kommende år. 
 

Referat: 

• Budgettet findes som bilag på Dronninglund Fjernvarmes hjemmeside under 
”Økonomi og referater”. Der forventes indtægter og udgifter på 32 mio. kr., såle-
des at slutresultatet bliver et rent 0. 

• Fra forsamlingen blev der spurgt til, hvordan budgettet relaterede sig til 2024. 
Hertil var svaret, at man naturligvis havde taget udgangspunkt i data fra tidligere 
og derefter fremskrevet dem. Indtil videre holder budgettet. 

• Orienteringen om budgettet blev taget til efterretning af forsamlingen.  

• Bestyrelsen havde endvidere fastsat, at afkølingstariffen skulle fortsætte fra 
2024. jf. Dronninglund Fjernvarmes hjemmeside under ”Økonomi og referater” → 
Tarifblade. 

• Afkølingstariffen blev også taget til efterretning af forsamlingen. 
 

 

 
 

 

Punkt 5. Fastsættelse af honorar til bestyrelsen for det kommende år. 
 

Referat: 

• Bestyrelsen ønskede i lighed med 2024, at de samlede honorarer max. måtte 

beløbe sig til kr. 250,000, hvilket forsamlingen godkendte. 

 

 

 
 

 

Punkt 6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 
 

Referat: 



 

 

• Ryan Nielsen var på valg til bestyrelsen og blev genvalgt uden modkandidat. 

• Som suppleanter var der to ledige pladser. Da der blev opstillet tre kandidater, 

afholdtes afstemning, som endte således: 

o Lars Nielsen: 50 stemmer. 2. suppleant 

o Ib I. Nielsen: 47 stemmer. 3. suppleant 

o Carsten Møller Nielsen: 9 stemmer. Ikke valgt 

 

 

 
 

 

Punkt 7. Valg af revisor. 
 

Referat: 

• Beierholm genvalgt 

 

 

 
 

 

Punkt 7. Indkomne forslag. 
 

Referat: 

• Der var ikke indkommet forslag. 

 

 

 

 

Punkt 7. Evt. 
 

Referat: 

• Intet. 

 

 

 


